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Zápisnica zo zasadnutia AS PF UKF v Nitre dňa 30. 11. 2020 

 

 

Prítomní: 13 (doc. Mgr. Pavol Brezina, PhD.; Mgr. Alena Čierna, PhD.; PhDr. Viktor Gatial, 

PhD.; PaedDr. Soňa Grofčíková, PhD.; Mgr. Želmíra Hasičová; prof. PaedDr. Alena 

Hašková, CSc.; doc. PaedDr. Janka Kanásová, PhD.; Ing. Rudolf  Kaniansky; doc. PaedDr. 

Dana Kollárová, PhD.; doc. PaedDr. Marcela Verešová, PhD.; Marek Vojtko). 

Prítomní on-line: Timea Turicová, doc. PaedDr. Vladimír Šutka, PhD. 

Ospravedlnení:  (0)  

Neprítomní:  (0)  

Hostia:   (2) doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD. 

                     doc. PaedDr. Lívia Fenyvesiová, PhD. 

  

Program: 

1. Otvorenie, kontrola plnenia uznesení. 

2. Informácia o doplňujúcich voľbách do študentskej časti AS PF UKF v Nitre dňa 6. 10. 

2020. (Príloha č. 1) 

3. Schválenie členov Disciplinárnej komisie z radov študentov. (Príloha č. 2) 

4. Výročná správa PF UKF v Nitre za rok 2019. (Príloha č. 3) 

5. Výročná správa AS PF UKF v Nitre za rok 2019. (Príloha č. 4) 

6. Vyhlásenie doplňujúcich volieb do študentskej časti AS PF UKF v Nitre. (Príloha č. 5) 

7. Rôzne. 

 

Bod 1 – Otvorenie, kontrola plnenia uznesení.  

Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. otvorila zasadnutie AS PF UKF 

v Nitre. Úvodom privítala prítomných členov AS PF UKF a hostí. Predsedníčka AS PF UKF 

v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. oboznámila členov AS PF UKF s programom zasadnutia, 

ktorý bol doplnený v bode Rôzne návrhom dekana PF UKF v Nitre doc. PaedDr. Gábora 

Pintesa, PhD. Po prezentovaní Výročnej správy PF PF UKF v Nitre za rok 2019 navrhol 

doplnenie 2 bodov do rokovania: akreditácia VŠ a návrh rozpočtu UKF v Nitre na rok 2021.  

Program zasadnutia bol hlasovaním prítomných členov AS PF UKF odsúhlasený.  

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

V rámci kontroly plnenia uznesení predsedníčka senátu skonštatovala, že z ostatného 

zasadnutia AS PF nevyplynulo žiadne uznesenie. 

 

 AKADEMICKÝ SENÁT 

Pedagogickej fakulty UKF v Nitre 

 

Dražovská cesta 4,  949 74 Nitra 

 



Bod 2 - Informácia o doplňujúcich voľbách do študentskej časti AS PF UKF v Nitre dňa 

6. 10. 2020. (Príloha č. 1) 

Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. predstavila druhý bod rokovania 

a požiadala doc. Mgr. Pavla Brezinu, PhD., aby oboznámil prítomných členov AS PF UKF 

v Nitre o výsledkoch doplňujúcich volieb do študentskej časti AS PF UKF v Nitre, konaných 

v súlade s harmonogramom volieb dňa 6. 10. 2020. Doc. Mgr. Pavol Brezina, PhD. 

informoval o tom, že v čase konania doplňujúcich volieb bola KTVŠ v covid karanténe, preto 

sa jej členovia (doc. PaedDr. Vladimír Šutka, PhD. a Bc. Marek Gajdoš) nemohli zúčastniť 

volieb a AS PF musel byť doplnený o nových členov komisie. Volebná komisia konštatovala, 

že z 1378 oprávnených voličov sa volieb zúčastnilo 139 voličov, ktorí odovzdali 139 

volebných lístkov, z toho platných volebných lístkov bolo 139. Záverom doc. Mgr. Pavol 

Brezina, PhD konštatoval, že doplňujúce voľby do študentskej časti AS PF UKF v Nitre 

prebehli v súlade so Zásadami volieb do Akademického senátu Pedagogickej fakulty 

a výsledky sú platné. Členmi Akademického senátu PF UKF v Nitre sa stali: Timea Turicová 

– Katedra pedagogiky, Mgr. Želmíra Hasičová – Katedra techniky a informačných technológií 

a Marek Vojtko z Katedry hudby.  

 

Uznesenie č. 1/ 30112020 

AS PF UKF v Nitre berie na vedomie výsledky doplňujúcich volieb do študentskej časti AS 

PF UKF v Nitre dňa 6. 10. 2020. 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

Bod 3 Schválenie členov Disciplinárnej komisie z radov študentov. (Príloha č. 2) 

Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. požiadala doc. PaedDr. Líviu 

Fenyvesiovú, PhD., aby oboznámila prítomných členov AS PF UKF v Nitre o návrhu členov 

Disciplinárnej komisie PF UKF v Nitre z radov študentov, predložený dňa 30. 11. 2020 doc. 

PaedDr. Gáborom Pintesom, PhD., dekanom Pedagogickej fakulty UKF v Nitre. Na základe 

rokovacieho poriadku je členstvo v Disciplinárnej komisii 2-ročné. Bolo potrebné zvoliť 

a doplniť nových členov. Rokovací poriadok neurčuje spôsob, ako sú členovia volení, 

prodekanka doc. PaedDr. Lívia Fenyvesiová, PhD. preto oslovila vedenie katedier PF, aby 

navrhli študentov tak, aby bol zastúpený každý stupeň štúdia. Z bakalárskeho a magisterského 

štúdia boli po jednom návrhu a traja študenti boli navrhnutí z doktorandského štúdia. Do 

disciplinárnej komisie boli schválení študenti: Alexandra Guttová, Bc. Marek Mrázik a Mgr. 

Kristína Bielčíková. Doc. PaedDr. Marcela Verešová, PhD. sa informovala, či má z pozície 

vedúcej katedry informovať o schválení členstva študentku Guttovú (bakalársky stupeň), 

ktorú z úrovne katedry do disciplinárnej komisie navrhovala. Pani prodekanka doc. PaedDr. 

Lívia Fenyvesiová, PhD. odpovedala, že to je v kompetencii prodekanky. Ostatní členovia 

senátu nemali k predloženému dokumentu žiadne pripomienky. 

 

Uznesenie č. 2/ 30112020 



AS PF UKF v Nitre schvaľuje návrh členov Disciplinárnej komisie PF UKF v Nitre z radov 

študentov, predložený dňa 30. 11. 2020 doc. PaedDr. Gáborom Pintesom, PhD., dekanom 

Pedagogickej fakulty UKF v Nitre. 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

Bod 4 – Výročná správa PF UKF v Nitre za rok 2019. (Príloha č. 3) 

Výročná správa o činnosti PF UKF v Nitre za rok 2019 bola prítomným členom AS PF UKF 

poskytnutá k naštudovaniu v dostatočnom predstihu prostredníctvom portálu 

https://doc.ukf.sk/. Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. požiadala doc. 

PaedDr. Gábora Pintesa, PhD., aby informoval prítomných členov AS PF UKF v Nitre 

o Výročnej správe  PF UKF v Nitre za rok 2019. Vedenie PF podalo správu AS PF UKF 

v Nitre, ktorú prezentovalo na Vedeckej rade PF UKF v Nitre. Doc. PaedDr. Gábor Pintes, 

PhD. prezentoval správu vo vzdelávaní, vede, výskume a doktorandskom štúdiu, ďalej 

projektovú činnosť a publikačnú činnosť pracovníkov a doktorandov, nevynímajúc ani 

umeleckú a ďalšiu tvorivú činnosť. Do povedomia širokej verejnosti sa dostali viaceré 

podujatia, organizované jednotlivými katedrami fakulty, či už v rámci Týždňa vedy 

a techniky, Nitrianskych univerzitných dní, Dní otvorených dverí. Dôležitou oblasťou pre 

fakultu bol rozvoj spolupráce so zahraničím, v rámci ktorej sa realizovali nielen študentské 

a učiteľské mobility v programe Erasmus+ a v iných schémach, ale aj spolupráca na riešení 

a pri príprave medzinárodných projektov, pri vydávaní spoločných (periodických 

i neperiodických) publikácií a pri organizovaní 9 spoločných vedeckých, odborných, 

kultúrnych a iných podujatí.  

Doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD. skonštatoval, že na základe centrálneho systému počtu 

študentov nedochádza k poklesu študentov na PF UKF v Nitre a za rok 2019 dosiahla PF 

najviac databázových výstupov. V roku 2019 sa konalo na PF jedno habilitačné konanie a dve 

inauguračné konania. Dekan PF UKF v Nitre spomenul aj zásah celosvetovej pandémie na 

mobility, ktoré boli 9. 3. 2020 z dôvodu pandemickej situácie pozastavené.  

PaedDr. Soňa Grofčíková, PhD. sa opýtala doc. PaedDr. Gábora Pintesa, PhD., či majú pre PF 

význam aj Erasmus projekty. Doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD. zdôraznil význam týchto 

projektov z hľadiska kontaktov, pričom z hľadiska finančného nie sú tieto projekty natoľko 

prínosné. Ostatní členovia senátu nemali k predloženému dokumentu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 3/30112020 

Akademický senát PF UKF v Nitre v súlade s § 27 ods. 1 pís. g) zákona č. 131/2002 Z. z. 

o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

schvaľuje Správu o činnosti PF UKF v Nitre za rok 2019 predloženú dňa 30. novembra 2020 

doc. PaedDr. Gáborom Pintesom, PhD., dekanom Pedagogickej fakulty UKF v Nitre.  

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0 

 

 

https://doc.ukf.sk/


Bod 5 – Výročná správa AS PF UKF v Nitre za rok 2019. (Príloha č. 4) 

Správa o činnosti AS PF UKF v Nitre za rok 2019 bola prítomným členom AS PF UKF 

zaslaná v dostatočnom predstihu. Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. 

otvorila diskusiu k bodu 5. Členovia senátu nemali k predloženému dokumentu žiadne 

pripomienky. 

 

Uznesenie č. 4/30112020 

Akademický senát PF UKF v Nitre schvaľuje Správu o činnosti Akademického senátu PF 

UKF v Nitre za rok 2019 predloženú dňa 30. novembra 2020 Mgr. Alenou Čiernou, PhD., 

predsedníčkou AS PF UKF v Nitre. 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod 6 – Vyhlásenie doplňujúcich volieb do študentskej časti AS PF UKF v Nitre.  

Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. informovala o nutnosti 

doplňujúcich volieb do študentskej časti AS PF UKF v Nitre, nakoľko dvom členom skončilo 

funkčné obdobie. AS PF UKF v Nitre v súlade so Zásadami volieb do AS PF UKF v Nitre 

vyhlásil doplňujúce voľby do študentskej časti AS PF UKF v Nitre 30.11.2020. Voľby sa 

uskutočnia dňa 11. januára 2021 a budú realizované on-line cez AIS v spolupráci s Ing. 

Rudolfom Kanianskym.  

Doc. Mgr. Pavol Brezina, PhD. požiadal študentov AS PF UKF v Nitre o návrh na doplnenie 

volebnej komisie nasledujúcich doplňujúcich volieb do študentskej časti AS PF UKF v Nitre. 

Prihlásila sa Mgr. Želmíra Hasičová, ktorá navrhla doplniť vo vyhlásení k osobným údajom 

kandidáta doplňujúcich volieb životopis. 

 

Uznesenie č. 5/30112020 

Akademický senát PF UKF v Nitre na svojom rokovaní dňa 30. 11. 2020 vyhlasuje 

doplňujúce voľby do študentskej časti AS PF UKF v Nitre a schvaľuje Harmonogram 

doplňujúcich volieb do AS PF UKF v Nitre predložený predsedníčkou AS PF UKF v Nitre 

Mgr. Alenou Čiernou, PhD.  

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod 7 – Rôzne 

V tomto bode na základe schváleného programu prezentoval dekan PF UKF v Nitre doc. 

PaedDr. Gábor Pintes, PhD. dva body: akreditáciu VŠ a návrh rozpočtu UKF v Nitre na rok 

2021. 

V tematike o akreditácii naznačil aktuálne procesy, ktoré vstúpili do platnosti prostredníctvom 

nových akreditačných štandardov. Informoval o konsolidácii študijných programov podľa 

nových štandardov a nutnosť zhodnotenia študijných programov, ktoré majú ambíciu 

pokračovať. Tie, ktoré nebudú spĺňať štandardy bude nutné tzv. „utlmiť“, čo v praxi znamená, 

že študenti nebudú môcť ukončiť štúdium v týchto študijných programoch. Študijné 



programy, ktoré nespĺňajú štandardy, bude treba prehodnotiť do polovice januára, kedy sa 

uzavrie ich konsolidácia. Ďalej poukázal na skutočnosti z rokovania so ŠPU o reforme 

učiteľského vzdelávania, ktoré podľa plánu ŠPU a MŠVVaŠ SR oddelí štúdium 2. stupeň ZŠ 

a SŠ a VŠ už nebudú produkovať učiteľov konkrétnych predmetov, ale vzdelávacích oblastí.  

K tejto tematike sa vyjadril aj doc. Mgr. Pavol Brezina, PhD., ktorý poukázal na 

nekompetentnosť robiť takéto rozhodnutia na pôde ŠPÚ a na nefunkčnosť ŠPÚ.  

K predmetnému bodu sa vyjadrila aj doc. PaedDr. Marcela Verešová, PhD., ktorá sa 

informovala o možnosti posunu akreditácie (resp. formulovania návrhu zo strany Asociácie 

dekanov pedagogických fakúlt) univerzít poskytujúcich učiteľské vzdelávanie z dôvodu 

zosúladenia avizovanej reformy regionálneho školstva a akreditácie študijných programov 

učiteľstva, keďže v tejto situácii nevieme, na čo zacieliť akreditačný spis.  

Prof. PaedDr. Alena Hašková, CSc. namietala, že výučba je v poriadku a akreditačná komisia 

nemôže žiadať garantovanie ŠP jedným profesorom a piatimi docentmi.  

Doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD. v tejto veci poznamenal, že riaditeľka ŠPÚ sa vyjadrila 

v tom zmysle, že všetky programy, ktoré dávajú pedagogickú kvalifikáciu (DPŠ, rozširujúce 

štúdiá) by mali prejsť pod VŠ.  

Doc. PaedDr. Dana Kollárová, PhD. sa prihlásila do diskusie a vyjadrila sa k nešťastnému 

spájaniu s PEP, ktorý predkladá prof. PhDr. Branislav Pupala, PhD. a pripomenula, že by bolo 

vhodné ak by prof. Pupala predstavil tím odborníkov, s ktorými konzultuje novo navrhované 

zmeny.  

Predsedníčka AS PF Mgr. Alena Čierna, PhD. ukončila rozpravu k akreditácii. 

Ďalšou témou predkladanou dekanom PF UKF v Nitre doc. PaedDr. Gáborom Pintesom, 

PhD. bol rozpočet UKF v Nitre na rok 2021. Pripravuje sa nový rozpočtový rok a vláda 

predstavila metodiku financovania VŠ, kde sa nachádzajú viaceré zmeny. Je zrejmé, že dôjde 

k zníženiu rozpočtu o 10% až 12 % v porovnaní s rokom 2020, tzn. o 2,5 milióna eur menej 

v rozpočte UKF v Nitre. Metodika financovania na rok 2021 neberie do úvahy koeficient 

kvalifikačnej štruktúry, podstatne znížila tiež koeficient komplexnej akreditácie, pričom 

zdôrazňuje najmä vedecký a tvorivý výkon. Táto situácia núti vedenie PF UKF v Nitre riešiť 

personálnu štruktúru PF UKF v Nitre a znižovať stavy zamestnancov.  

Mgr. Alena Čierna, PhD. zhodnotila, že AS PF UKF v Nitre sa bude musieť na začiatku roka 

2021 zaoberať témou systemizácie pracovných miest. Dekan PF UKF v Nitre očakáva 

reštrukturalizáciu PF UKF v Nitre na prahu novej akreditácie v auguste 2021. 

Predsedníčka AS PF UKF Mgr. Alena Čierna, PhD. poďakovala hosťom doc. PaedDr. 

Gáborovi Pintesovi, PhD. a doc. PaedDr. Lívii Fenyvesiovej, PhD. za účasť na zasadnutí AS 

PF UKF v Nitre. 

 

Bod 8 – Záver, poďakovanie a ukončenie zasadnutia 

V závere zasadnutia predsedníčka AS PF UKF Mgr. Alena Čierna, PhD. poďakovala všetkým 

prítomným, členom AS PF UKF v Nitre za účasť na zasadnutí. 

 

Nitra, 30. 11. 2020      

        

                    Mgr. Alena Čierna, PhD. 

                                    predsedníčka AS PF UKF v Nitre  



Príloha: 

1. Zápisnica z doplňujúcich volieb 06. 10. 2020 

2. Návrh členov do Disciplinárnej komisie PF UKF v Nitre 

3. Výročná správa PF UKF v Nitre za rok 2019 

4. Výročná správa AS PF UKF v Nitre za rok 2019 

5. Harmonogram doplňujúcich volieb do študentskej časti AS PF UKF v Nitre 

 

Zápisnicu spracovala: doc. PaedDr. Janka Kanásová, PhD. 


